
PROTOKÓŁ NR 33/2016 

ZOBRAD XXXIII SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 24 SIERPNIA2016 ROKU 

 

W obradach udział wzięli : 

 

- radni zgodnie z załączoną listą obecności  

- sołtysi zgodnie z załączona lista obecności  

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński 

- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska  

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad  

3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki  tej opłaty  

5. Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Gminy Sochaczew 

6. Sprawy różne 

7. Zakończenie obrad XXXII Sesji Rady Gminy Sochaczew 

 

AD. 1 

Obrady XXXIII Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzyła  Wiceprzewodnicząca Rady Gminy 

Sochaczew Pani Magdalena Krajewska o godz. 10.10 

W obradach wzięło udział 14 radnych , co stanowi quorum , przy którym można obradować i 

podejmować uchwały 

 

AD. 2 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad XXXIII Sesji Rady Gminy  

- do porządku obrad radni nie zgłosili żadnych uwag  

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie  
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AD. 3 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy Sochaczew  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Krajewska poprosiła radnych o zadawanie pytań  

W związku z tym , że pytań nie było radni przystąpili do głosowania  

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych na 14 obecnych na sesji 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr XXXIII/139/2014 w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

 

AD. 4  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Magdalena Krajewska poprosiła Panią Ewelinę 

Zientarę o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wysokości stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi  

Pani Zientara poinformowała , że stawka opłaty za śmieci omawiana była na komisji w dniu 

17 sierpnia 2016 roku i w wyniku dyskusji zaproponowano stawkę opłaty za śmieci , która 

przedstawiona została w projekcie uchwały , czyli 11 zł. w przypadku segregowania śmieci i 

22 złote gdy śmieci nie będą segregowane  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy zaproponowała , aby Pani Ewelina Zientara  wyjaśniła 

dlaczego zostaje podwyższona opłata za śmieci  . 

Pani Zientara wyjaśniła , że w wyniku przeprowadzonego przetargu na odbiór śmieci  

wyłoniono firmę , która będzie realizowała usługę . W przetargu wzięły udział 3 firmy , 

różnica cenowa pomiędzy tymi firmami wynosiła około 7 tysięcy złotych , ale tylko jedna 

firma spełniła drugie kryterium w przetargu poza ceną  , a mianowicie odbiór odpadów 

zielonych, bo zgodnie z zamówieniami publicznymi cena nie może być jedynym kryterium w 

przetargu . Firmą , która będzie odbierać odpady jest firma REMONDIS  . Koszty odbioru 

śmieci są wyższe i aby pokryć koszty przetargu i częściowo obsługi administracyjnej  

zaproponowano stawkę za śmieci w wysokości  11,00 i 22,00 złote   

 

Pan Zieliński Sławomir poinformował , że w innych gminach śmieci odbierane są 1 raz w 

miesiącu , a u nas co 2 tygodnie  

Pani Zientara Ewelina stwierdziła , że nawet w mieście , gdzie stawka za śmieci wynosi 12,00 

złotych w przypadki śmieci segregowanych , to odpady zielone odbierane są 1 raz w miesiącu 

, ponadto miasto odstąpiło od odbioru odpadów po budowlanych  , a u nas przysługuje w  
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ramach stałej opłaty odbiór 12 worków tzw. BIG BAG  w ciągu roku . ( do 1 worka wchodzi 

1 m.3 ) Prywatnie koszt odbioru odpadów budowlanych , to 70,00 złotych za 100 kg.  

 O udzielenie głosu poprosił Pan Tomasz Nagłowski i stwierdził , że stawka za odbiór śmieci 

nie jest może najwyższa , ale ma kilka uwag do firmy REMONDIS , gdyż firma robi 

problemy przy odbiorze śmieci , gdy pojemniki są zbyt ciężkie . Należy wcześniej przed 

przetargiem poszukać firmy realizującej  taniej usługę odbioru śmieci , bo może okazać się 

tak jak było w przypadku ZKM w Sochaczewie , który był monopolistą na przewóz osób na 

gminie , a znalazła się firma PKS Grodzisk , która realizuje taniej przewóz osób na terenie 

gminy  

Pan Nagłowski stwierdził , że  odpady segregowane są przy odbiorze mieszane razem , więc 

bez sensu prowadzona jest segregacja ,  

 

Pan Krakowiak wyjaśnił , ze stawka za odbiór śmieci została podwyższona , bo firma 

REMONDIS , która wygrała przetarg podniosła stawkę . 

Pani Zientara poinformowała , że wszystkie uwagi do funkcjonowania odbioru śmieci są 

firmie REMONDIS przekazywane , ale z drugiej strony firma wielokrotnie dojeżdża do 

indywidualnych osób , które w dniu zbiórki śmieci zapomniały wystawić pojemniki. 

Pani Wódka Jadwiga zwróciła się do przedstawicieli prasy , aby pisali często o obowiązku 

prowadzenia zbiórki odpadów , aby nie wyrzucali śmieci do lasów. 

 Pani Wódka poinformowała , że miała nadzieje , że gdy wejdzie obowiązek złożenia 

deklaracji o odbiorze odpadów przez wszystkich mieszkańców , to  lasy będą już czyste , 

jednak tak nie jest . 

 

Pani Krajewska Magdalena poprosiła radnych o wzięcie udziału w głosowaniu  

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych na 14 obecnych na sesji 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew  jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXIII/140/2016 w sprawie 

wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości tej opłaty  

 

AD. 5 

Protokół z obrad XXXII Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie  
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AD. 6  

W sprawach różnych głos zabrali : 

Pan Nagłowski Tomasz zaproponował , aby przy lesie w Czerwonce - Parcel ustawić 

pojemniki na śmieci , aby ludzie nie wyrzucali śmieci do lasu . Pan Nagłowski zwrócił uwagę 

na to , że nie są wysypane pobocza drogi od Żyrardowskiej  mimo  próśb kierowanych już 

przez poprzednią Panią  sołtys. 

Pani Błażejewska podziękował za wysypanie poboczy przy nowo wykonanej drodze na 

Kaźmierowie      

Pani Borek Dorota poinformowała , że pojemniki na odzież ustawione na wsi są już pełne , a 

nie ma na pojemnikach informacji do kogo należą  i nie wiadomo do kogo zgłosić , że są 

pełne . 

Pani Misiak Dominika podziękowała radnym za uwzględnienie drogi na Dzięglewie do 

realizacji w tegorocznym budżecie i jej wykonanie . 

 

Pani Dymkowska Jadwiga zapytała się kiedy będzie wykonany remont drogi biegnącej od 

ORIONTECHU  

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt i poinformował  , że wszystkie zaplanowane drogi zostaną 

zrobione . Pani Skarbnik nie może podpisać umowy na realizację drogi nawet wtedy , gdy w 

budżecie brakuje złotówka . Na dzisiejszej sesji dokonano przeniesień środków na drogi  i 

wszystko zostanie zrealizowane . Droga w Kuznocinie zostanie zrealizowana do połowy 

września . Realizowana będzie też droga powiatowa Lubiejew – Kuznocin . Pan Wójt 

poinformował , że zastanawiano się nad ustaleniem stawki opłat za śmieci w wysokości 11,00 

złotych , ale oferta przy tej stawce jest bardzo ciekawa . Pan Wójt stwierdził , że zrobiono 

wszystko  , aby w przetargu na odbiór śmieci wzięły udział  różne firmy i wzięły 3 ( z 

Ostrołęki , z Płońska i z Sochaczewa ), a stawkę po 11,00 złotych uda się prawdopodobnie 

utrzymać przez 2 lata , czyli do końca kadencji  

Pani Wódka Jadwiga  poinformowała , że w Ekspresie Sochaczewskim podano nieprawdziwą 

informację bo napisano , że Powiat kupuje do szpitala w Sochaczewie łóżka , materace i inne 

rzeczy , a przecież to gmina przyznała te pieniądze dla szpitala 

Pan Krakowiak zapytał , kto zawinił ,że te pieniądze poszły do powiatu , a nie bezpośrednio 

do szpitala  

Pani Skarbnik wyjaśniła , że nie było innej możliwości przekazania tych pieniędzy  

Pani Wódka Jadwiga stwierdziła , że powiat nie powinien się chwalić zakupami za pieniądze 

gminy . 

Pani Sekretarz poprosiła sołtysów o pomoc w poinformowaniu mieszkańców o zmianie opłaty 

za śmieci i zasad segregowania odpadów  
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AD. 7 

Obrady XXXIII Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 11.40 

 

      Protokółowała  

Wiesława Dałkiewicz       

                                                                                             WICEPRZEWODNICZĄCA     

                                                                                           RADY GMINY SOCHACZEW 

 

                                                                                                 Magdalena Krajewska                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

 


